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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 2008-11-06 
 
Närvarande:  Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Magnus Berg, Carl Ragnarsson, Marie 

Binglöv, Staffan Hed, Annika Brundin 
Frånvarande: Gun Karlsson 
 
1. Mötets öppnande 
 Mats Sjöberg förklarade mötet öppnat. 
 
2. Godkännande av dagordning 
 Mötets dagordning godkändes 
 
3. Val av mötessekreterare 
 Till mötessekreterare utsågs Magnus Berg. 
 
4. Val av justerare 
 Staffan Hed utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. 
 
6. Ekonomirapport 
 Klubbens ekonomi är fortsatt god. Skulden till medlemmarna har minskat till 166 kkr. 
  
7. Tävlingsrapport 
 DM-kval Mixed är färdigspelat och samlade 15 par. 
 DM-kval för veteraner har börjat och där startade 28 par. 
 DM-lag pågår och DM-parkvalet börjar om två veckor. 
 Antalet par på speltillfällena under oktober har minskat från 475 förra året till 402 i år. 
 Styrelsen får bevaka utvecklingen så att vi inte börjar tappa spelare. 
 
8. Trivselkommitténs rapport 

• Året julfest kommer att gå av stapeln den 7/12 kl 16.00. Den kommer av 
utrymmesskäl att begränsas till maximalt 96 personer och kostnaden blir 150 kronor. 
Calle R ser till att inbjudan och anmälningslista kommer upp. 

• Utdelning av plaketter och Rallypriser kommer att ske under spelkvällen den 16/12. 
• Den 26/12 har klubben tänkt anordna en Annandagsbarometer, inbjudan skall snarast 

skickas ut till andra klubbar i distriktet. 
 
9. Rapport från FSB och DFB 

• Från distriktshåll rapporteras att Torsten Åstrand i Motala har utsetts till Årets 
Klubbledare. Filbyter Bridge gratulerar till utmärkelsen. 

• Förbundet Svensk Bridge arrangerar under den kommande helgen (8-9/11) en 
guldsimultan som spelas på fyra orter i Sverige. Parallellt med denna spelas under 
lördagen en silversimultan för spelare med högst ruternål som arrangeras lokalt. I 
ÖMBF spelas denna i Motala, Norrköping och Valdemarsvik. 

  
10. Övriga frågor 

• Staffan Hed meddelade att han och Tommy Andersson har anmält sig till en utbildning 
för tävlingsledare steg 2 (silver). Eftersom Tommy och Staffan jobbar aktivt med 
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tävlingsledning på klubben beslutade styrelsen att Filbyter Bridge står för kurs- och 
resekostnader. 

• Staffan har varit i kontakt med Göteborg och fått veta hur de har lagt upp sin 
ungdomssatsning. Göteborg har lyckats locka många nya juniorer att bli intresserade. 

• Mats har fått ett mejl från Robert Fransson med ett önskemål om att få ersättning för 
ett lagboksseminarium som kostar 200 kronor. Styrelsen avslog ansökan.  

• Marie Binglöv undrade varför det bara är i KM-par som det delas ut guld, silver och 
bronsplaketter, alla övriga KM är det bara guld. Eftersom plaketterna inte är någon 
större kostnad beslutade styrelsen att införa guld, silver, brons i alla KM. 

• Marie har gjort ett utkast till en tävling för spelare med högst ruternål. Tanken är att 
lunch skall ingå i priset och att kostnaden skall vara låg för att locka många till en 
trevlig samvaro. Tommy och Staffan erbjöd sig att sköta tävlingen. Styrelsen tyckte att 
det var ett trevligt initiativ och beslutade att bjuda på spelaravgiften för att kostnaden 
för spelarna skall kunna hållas ner. Marie fortsätter med planeringen.  

 
11. Nästa styrelsemöte 
 Nästa styrelsemöte äger rum den 4/12 klockan 17.00 
 
12. Mötet avslutas 
 Ordföranden tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
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 Staffan Hed   


